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Protokół Nr 2/2024 

z posiedzenia Komisji Infrastruktury Technicznej i Obszarów Wiejskich 

Rady Powiatu Strzelińskiego 

odbytego dnia 11 czerwca 2024 r.   

w sali obrad Starostwa Powiatowego w Strzelinie  

 

 Przewodniczący Komisji Infrastruktury Technicznej i Obszarów Wiejskich Pan Ludwik 

Hrycak otworzył II posiedzenie Komisji o godzinie 13:00.  Po powitaniu członków Komisji i gości 

oświadczył, że aktualnie w posiedzeniu uczestniczy 7 radnych, co wobec składu Komisji 

wynoszącego 8 osób stanowi kworum pozwalające na podejmowanie prawomocnych 

decyzji. [Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu.]  

 

Członkowie nieobecni podczas Komisji: 

1. Anna Horodyska 

 

1. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

 Głosowanie w sprawie przyjęcia porządku obrad – 7 głosów „za” 

 Głosowanie w sprawie przyjęcia protokołu – 7 głosów „za” 

2. Aktualna sytuacja w komunikacji na terenie powiatu. 

 Uzupełniająco do przesłanych wcześniej materiałów wypowiedziała się Pani Anna 

Woroniecka Naczelnik Wydziału Komunikacji. 

3. Działalność stacji diagnostycznych. 

Uzupełniająco do przesłanych wcześniej materiałów wypowiedziała się Pani Anna 

Banaś Dyrektor Centrum Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego w Ludowie Polskim oraz Pan 

Robert Kozuń Dyrektor Centrum Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego w Strzelinie.  

4. Opinia w sprawie wykonania budżetu za 2023 r.  

Uzupełniająco do przesłanych wcześniej materiałów wypowiedziała się Pani Agata 

Rudnicka Główna Księgowa Starostwa Powiatowego w Strzelinie. 

Glosowanie w sprawie wydania pozytywnej opinii z wykonania budżetu za 2023 r. – 

7 głosów „za” 

5. Opiniowanie projektów uchwał. 

 Brak.  

6. Sprawy różne. 

  Członkowie Komisji rozmawiali na temat wniosków złożonych do Polskiego Ładu. 

Przewodniczący Ludwik Hrycak chciał złożyć wnioski o zakup remontera, ciągnika oraz 

naczepy; przeznaczenie 800 tyś. na zakup masy na gorąco do łatania odcinków przy drogach 

głównych, łączących powiat z gminami. Nie zostały one przegłosowane. Wicestarosta 

zaproponowała poruszyć ten temat podczas kolejnej komisji, aby w tym okresie przeliczyć 

posiadane środki oraz rozeznać się nt. podjętych działań ze strony Dyrektora Powiatowego 

Zarządu Dróg w ramach wprowadzenia dwóch zmian.  

 

 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący zakończył posiedzenie o godzinie 14:25. 
 

  Protokół sporządziła        Przewodniczył 

              Przewodniczący Komisji 
 

   Weronika Rogowska        Ludwik Hrycak 


